三、董事、監事及高級管理人員情況

3.1 董事、監事及高級管理人員變動

報告期內董事、監事、高級管理人員無變動。

3.2 報告期內本公司董事、監事、高級管理人 員之股本權益。

3. DIRECTORS, SUPERVISORS AND SENIOR MANAGEMENT

3.1 Change in directors, supervisors and senior management

During the period, there was no change in directors, supervisors and senior management.

3.2 Shareholding of directors, supervisors and senior management.

Number of A shares held in the interest of individuals

姓名	職務	性別	年齡	任期起止日期	年初持股數(股) Shareholding at the beginning of	年末持股數 (股) Shareholding at the end of
Name	Position	Gender	Age	Term of offices	the year (shares)	the year (shares)
劉寶瑛	董事長	男	52	2003年3月28日至2006年3月28日	2,000	2,000
Liu Baoying	Chairman	M		2003.3.28 to 2006.3.28		
朱雷波	副董事長	男	43	2003年3月28日至2006年3月28日	2,000	2,000
				(董事任期)		
				2004年4月22日至2006年3月28日 (副董事長任期)		
Zhu Leibo	Vice Chairman	M		2003.3.28 to 2006.3.28 (Director)	,	
丁建洛	董事總經理	男	44	2004.4.22 to 2006.3.28 (Vice Chair 2003年6月17日至2006年3月28日	man) 0	0
1 连伯	里ず感紅狂	77	44	(總經理任期)	U	U
				2004年6月10日至2006年3月28日		
				(董事任期)		
Ding Jianluo	Director and	M		2003.6.27 to 2006.3.28 (General Ma	anager)	
TE J. Deb	General Manager			2004.6.10 to 2006.3.28 (Director)		
張少傑	董事	男	44	2003年3月28日至2006年3月28日	1,700	1,700
	Director	M 男	50	2003.3.28 to 2006.3.28	1.700	1.700
朱留欣 Zhu Liuxin	董事 Director	为 M	52	2003年3月28日至2006年3月28日 2003.3.28 to 2006.3.28	1,700	1,700
Ziiu Liuxiii 姜宏	董事	M 男	44	2003.5.28 to 2006.5.28 2003年3月28日	1.800	1,800
要点 Jiang Hong	Director	M	44	2003.3.28 to 2006.3.28	1,000	1,000
王捷	董事兼董事會秘書	男	43	2003年3月28日至2006年3月28日	2,000	2,000
Wang Jie	Director and Board Secretary	M		2003.3.28 to 2006.3.28	,	,
戴志良	獨立董事	男	65	2003年3月28日至2006年3月28日	0	0
Dai Zhiliang	Independent Director	M		2003.3.28 to 2006.3.28		
鐘朋榮	獨立董事	男	51	2003年3月28日至2006年3月28日	0	0
	g Independent Director 獨立董事	M 男	51	2003.3.28 to 2006.3.28	0	0
席升陽 Xi Shengyang	烟业里争 Independent Director	为 M	51	2003年3月28日至2006年3月28日 2003.3.28 to 2006.3.28	0	0
董超	獨立董事	男	39	2003年3月28日至2006年3月28日	0	0
Dong Chao	Independent Director	M	37	2003.3.28 to 2006.3.28	V	O .
陶善武	監事會主席	男	52	2003年3月28日至2006年3月28日	0	0
Tao Shanwu	Chairman of the	M		2003.3.28 to 2006.3.28		
	Supervisory Committee					
程榮法	監事	男	56	2003年3月28日至2006年3月28日	0	0
Cheng Rongfa	Supervisor	M	40	2003.3.28 to 2006.3.28	0	0
宋飛 Song Fei	監事 Supervisor	女 F	42	2003年3月28日至2006年3月28日 2003.3.28 to 2006.3.28	0	0
李靜宜	獨立監事	r 女	53	2003.5.28 to 2006.5.28 2003年3月28日	0	0
Li Jingyi	Independent Supervisor	F	33	2003.3.28 to 2006.3.28	U	O
顧美鳳	獨立監事	女	41	2003年3月28日至2006年3月28日	0	0
Gu Meifeng	Independent Supervisor	F		2003.3.28 to 2006.3.28		
謝軍	副總經理	男	39	2003年6月17日至2006年3月28日	0	0
Xie Jun	Deputy General Manager	M		2003.6.17 to 2006.3.28		
馬世信	副總經理	男	55	2003年6月17日至2006年3月28日	0	0
Ma Shixin 王和平	Deputy General Manager 副總經理	M 男	52	2003.6.17 to 2006.3.28 2003年3月28日至2006年3月28日	1 700	1 700
土和于 Wang Heping	副總經理 Deputy General Manager	为 M	53	2003年3月28日至2006年3月28日 2003.3.28 to 2006.3.28	1,700	1,700
曹明春	財務總監	M 男	42	2003.5.28 to 2006.5.28 2003年6月17日至2006年3月28日	0	0
	Financial Controller	M	72	2003.6.17 to 2006.3.28	Ü	O

註:

- (1) 除上述披露外截至二零零五年六月三十日止,本公司各董事、監事或高級管理人員在本公司或其任何相關法團(定義見《證券及期貨條例》(香港法例第571章)第XV部分)的股份、股本衍生工具中的相關股份或債權證中概無任何根據《證券及期貨條例》第352條規定須存置之披露權益登記冊之權益或淡倉;或根據《上市公司董事進行證券交易的標準守則》所規定的需要通知本公司和香港聯合交易所有限公司。
- (2) 於二零零五年六月三十日,本公司未授予本公司董事、監事或其配偶或十八歲以下子女認購本公司或其任何相關法團的股份或債權證的任何權利。

四、管理層討論與分析

(1) 上半年經營情況回顧

1. 市場情況及採取措施:

本公司是世界三大浮法之一「洛陽浮法」的誕 生地,擁有六條浮法玻璃生產線,是中國玻 璃行業較大的浮法玻璃生產商和經銷商。

報告期內,由於受國家宏觀經濟調整政策的 影響,國內投資增速明顯減緩,尤其是國家 平抑房地產價格上漲過快等一系列政策的高 密度出臺,使玻璃行業遭遇到政策寒流的嚴 重侵襲,加上新建浮法線相繼投產並低價衝 擊市場,導致本已相當不景氣的玻璃市場更 是雪上加霜,產品售價快速下滑;與玻璃市 場形成鮮明對比的是各種原燃材料的持續漲 價,重油受國際油價屢創新高和國內減少產 能雙重因素影響,售價一直在高位運行,並 且仍然處於上漲週期,純鹼價格雖有震盪, 但仍在高位運行,與此同時,水、電、硅砂 價格也出現不同幅度地上漲,這些因素共同 作用,導致公司上半年產品製造成本較計劃 和去年同期均出現較大幅度上升。另外,報 告期內我們還遭遇了5.12停電事故,直接導 致浮法鍍膜廠停產一個多月,浮法玻璃廠-線、二線生產受到影響。在如此困難的局面 下,公司加強各項專業管理工作,努力降低 成本費用,提高管理效益,按照市場需要, 加大產品結構調整,努力生產適銷對路產 品。克服「5.12停電」事故的不利影響,全力 開展生產自救。為企業最大限度地挽回了經 濟損失。同時,加大行銷機制改革力度,大 力開發新的市場。使公司保持了好的發展勢 頭實現利潤人民幣10,084千元。

Note:

- (1) Save as disclosed above, as at 30 June 2005, none of the Directors, Supervisors and senior management of the Company had any interest nor short position in the underlying shares or debentures in the shares, equity derivatives of the Company or its associated corporations (within the meaning as defined in Part XV of the Securities and Futures Ordinance (Chapter 571 of the Hong Kong Ordinance)) which was required to be entered in the register of interest maintained by the Company pursuant to section 352 of the Securities and Futures Ordinance; or required to be notified to the Company or the Stock Exchange pursuant to the Model Code on Securities Transactions by Directors of Listed Issuers.
- (2) As at 30 June 2005, the Company did not grant the Company's Directors, Supervisors or their spouses or children under 18 with any right to subscribe for the shares or debentures of the Company or any of its associated corporations.

4. MANAGEMENT DISCUSSION AND ANALYSIS

(I) Review of operations during the first half of 2005

1. Market condition and measures taken:

The Company is the place of origin for one of three major float glass production methods "Luoyang Float Glass". With six production lines of float glass, it is one of the largest producer and distributor of float glass in the PRC.

During the period, the growth rate of domestic investment slowed down noticeably due to the State's macro-economic policies. Especially, a barrage of regulations including the control over the upsurging real estate prices affected the glass industry materially. The sluggish glass market was even worsened by the on-streaming of new float production lines penetrating into market with lower prices, leading to a slump in product selling prices. In contrast, prices of raw materials kept rising. Selling prices of heavy oil maintained high and is still climbing as jointly driven by the new highs of international oil price and the shrinking domestic production capability. The volatile soda price also kept high. In addition, prices of water, electricity and silicon sand rose to different extents. As a result, manufacturing cost of the Company's products increased considerably during the first half of 2005 over the corresponding period last year. In addition, we were caught in a power failure accident on 12 May during the period, which led to a one-month production suspension of float plating plants. Lines No. 1 and 2 of float glass plants were also affected. Facing such difficulties, the Company strengthened specialized management and took efforts in cost reduction for higher management efficiency. Meanwhile, the Company deepened market-oriented product restructuring to manufacture marketable products. A self-helping production programme was carried out to overcome the adverse impact from the power failure on 12 May. As such, the economic loss was recovered to the best extent. Also, the Company put more effort in rebuilding marketing system to develop new markets. Therefore, the Company maintained the developing momentum and recorded a profit of RMB10,084,000.